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Friluftshalvøy i Lysakerfjorden – plan ID 2017005 

 Vi støtter kommunens forlag om ny fritidsøy i Lysakerfjorden som den beste løsningen for 
deponering av masser fra bygging av Fornebubanen. 

 Vi støtter planprogrammets sterke vektlegging av de miljømessige sider av prosjektet. Det 
gjelder den geografiske plasseringen av øya og planene for øyas fremtidige bruk, men også 
anleggsfasen med transport av massene. 

 Vi støtter kommunens forslag om at øya legges nord for Lagmannsholmen med tilknytning til 
Smedtangen. Samtidig ber vi om at det ved utformingen av fritidsøya og tilgangen til denne 
legges vekt på vern av den flotte kollen ved Smedtangen. 

 På bakgrunn av planlagt boligutbygging ser vi på planene for bruken av fritidsøya som en 
nødvendig utvidelse av rekreasjonsområdene på Fornebu og ikke til erstatning for 
eksisterende av grønt- og fritidsområder. 

 Transporten skal i utgangspunktet omfatte massene som skal tas ut fra hele T-bane 
utbyggingen på Fornebu frem til Lysaker, muligvis også masser fra utbyggingen av Vestre 
lenke og fra E 18. Dette tilsier at det velges en transportvei som er mest mulig sentral i 
forhold til der massene skal tas ut. Vi støtter derfor forslaget om at transportveien legges på 
sørsiden av Telenorbygget. Transport via Martin Linges vei må være uaktuelt. Denne er 
allerede sterkt belastet med trafikk til flere garasjeanlegg (Technopolis, Equinor og Scandic 
Hotell) og til Sjøflyhavna Kro og til levering og henting av barn fra Sjøflyhavna barnehage. 
Disse barna går regelmessig tur i området. 

Vi håper og tror at ovenstående vurderinger blir tillagt vekt i de kommunale vedtak og den konkrete 

gjennomføringen av disse og ønsker å medvirke i den videre prosessen. 

  

Vennlig hilsen 

Berit Økland 

Styreleder i Rolfsbuktveien 12-20 Sameie 


